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Materiał pobrany ze strony Instytutu Sobieskiego, sobieski.org.pl, autor: Bartosz Marczuk.

Bartosz Marczuk, członek zarządu Instytutu Sobieskiego, w programie „Punkt
widzenia Jankowskiego” wypowiedział się na temat uchodźców oraz polityki
socjalnej.

„Możemy się spodziewać takiej sytuacji, że duża część Ukraińców, którzy są w
Polsce, zostanie na stale. Po zakończeniu wojny mężczyźni nie mając zakazu
wyjazdu będą dołączać się do swoich rodzin, a więc możemy się spodziewać na
jeszcze jedną mini falę przyjazdów”.

„To, że ci ludzie tu przyjechali, zwłaszcza przy naszej demografii, to, że
wypełniają luki na rynku pracy, i to, że mamy 200–250 tysięcy dzieci ukraińskich,
to zastanówmy się, czy to nie jest tak, że „zyskujemy” jeden rocznik urodzeń w
Polsce dzięki temu, że te dzieci tu są?”.

„Uważam, że w Polsce można rozpocząć debatę nad powrotem do programu
800+, który pierwotnie został wdrożony w taki sposób, że bogate osoby nie
pobierały tego świadczenia na pierwsze dziecko”.
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